
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 10. december 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Mener ministeren, at det er tilfredsstillende, at en lang række virksomheder fortsat afven-
ter at få udbetalt covid19-hjælpepakker?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V), Torsten Schack Pedersen (V),
Anne Honoré Østergaard (V) og Heidi Bank (V).

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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